
Ja hem començat el nou curs, nous reptes, la motxilla ja està carregada de noves il•lusions 
i continuem fent camí!
La setmana passada va trucar a la parròquia una dona preguntant per uns joves que aquest 
curs no tenen catequista. Aquest diumenge després de la missa es van reunir i ella els hi va 
dir: “com a comunitat cristiana no podem deixar de fer camí per falta de catequistes. Jo us 
acompanyaré! Amb paraules no puc explicar la felicitat que sento per formar part d’aquesta 
comunitat cristiana, vull que vosaltres també ho viviu ja que sou una part fonamental 
d’aquesta”.
Amb l’actitud d’aquesta dona els joves ens hem d’adonar que sempre estarem acompanyats. 
Ara bé, com és que sempre pensem que hem de fer el camí sols?
                                                 Damián Ondo Bindang


